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Afstemmingsoverleg 29 juli

BWP s zijn blij met de media berichtgeving Wei uiten ze hun verbazing dat het OMT advies nu al in

de krant staat

OMT advies aandacht voor beperking aantal mensen in de huiselijke krinc^Er moet een actie

komen over het communiceren over de 1 5 meter afstand binnenshuis [mi£2]vraagtfc|MfcQp oor

een visual die via social gedeeld kan worden

Om 12 00 is ereen coalitieoverleg overde mondkapjesbrief

Aandacht voor onderzoek naar niet medische mondkapjes en het effect van het gebruik daarvan in

openbare ruimtes

Brief voor het veiliaheidsberaad vormt de basis voor de Kamerbrief over mondkapjes

Inhoud start OMT advies

BAO heeft het advies overgenomen

Toelichten hoe we daar mee willen omgaan Deur op een kier voor veranderende

situaties in A dam en Rotterdam

Aparte paragraaf geintensiveerde aandacht voor Communicatie Daarbij aandacht voor

hetgeen de GGD op gemeentelijke niveau doet en wat VWS aanvullend landelijk doet

Wat houdt Amsterdam en Rotterdam in dit is een medisch experiment maar een

bestuurlijk experiment op de handhaving

Voorbereidingen voor Veiligheidsberaad

• Laten zien dat het kabinet regie heeft maar ook duidelijk maken dat het initiatief bij
A dam en R dam laten

• Werken samen met veiligheidsregios
• Bestuurlijk experiment het gaat vooral over de handhaving
• 1 5 meter handhaven mondkapjes geen substituut

• Nauw samenwerking met A dam en R dam

• Er is nog een afstemming met^J
■ Waarom alleen A dam en R dam

10 2e

Brief over quarantaine

Proces

Vannacht om 00 00 uur krijgen we het OMT advies

Brief is voorbereid met|
Lijnen overde verschillende vervoersmiddelen en binnenkomst in NL en communicatie

worden opgenomen in de brief

Maatregelen die we op terugkeerders uit risicogebieden richten

Maatregelen op Mensen die voortkomen uit bron en contactondezoek van terugkeerders
o Directe familieleden huisgenoten
o Niet huisgenoten

o Overige nauwe contacten

zij zijn trekker van de brief VWS is afzender10 2e

Proaramma morgen

11 00 uur afstemmingsoverleg

13 00 torentjesoverleg
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GGD er moeten voor Tamara cijfers komen over het op orde brengen van de capaciteit van de

GGD en En welke maatregelen erop zijn gezet en in welk tempo opgeschaald en kan worden Dus

op welke termijn de problemen zijn opgelost

Vraag die bij beleid is uitgezet Is er een relatie tussen het aantal besmettingen en de

achterblijvende capaciteit van de GGD en


